
Sinds 1997 is ons agrarisch bedrijf een gesloten edelhertenhouderij voor vleesproductie. Al het 

geproduceerde vlees wordt volledig via korte keten particulier verkocht – niet aan horeca en/of 

groothandel. Gestaag is de houderij doorheen de jaren gegroeid naar zijn huidige omvang: +/- 20 ha 

afgerasterd weiland t.b.v. circa 200 edeIherten. 

De aankondiging van de minister van LNV op 6 juli 2022 kwam dan ook als een donderslag bij heldere 

hemel. Al jaren staat ons bedrijf immers via de gecombineerde opgave geregistreerd als 

edelhertenhouderij. De gehouden dieraantallen worden jaarlijks opgegeven; aan alle opgelegde 

mest- en milieuregels wordt netjes voldaan. 

Hertenvlees : belang van ons product. 

 Hertenvlees is erg gezond, bevat weinig vet, is cholesterolarm en tegelijk rijk aan 

ijzer, belangrijke eiwitten, omega-3 vetzuren en poly-onverzadigde vetzuren. Onze 

klanten stellen het kwaliteitsproduct, afkomstig uit een korte, transparante keten 

met lage CO2-afdruk, enorm op prijs en hebben daar ook graag geld voor over. 

De hertenhouderij: een natuurinclusieve, diervriendelijke en extensieve landbouwtak. 

 Herten zijn een relatief gemakkelijk te houden groep herkauwers. Onze 

opstartroedel was afkomstig van een Engelse hertenboerderij. De gehouden 

boerderijherten zijn veel tammer dan hun wilde soortgenoten. Doorheen de jaren is 

dit door intensieve selectie nog enorm verbeterd. Want zonder rustige dieren is het 

onmogelijk om tot een goede, constante vleesproductie te komen. 

 Herten kunnen een substantiële bijdrage leveren aan de waardering van de 

veehouderij. Zij zijn bij uitstek geschikt om natuur-inclusieve kringlooplandbouw te 

integreren binnen een agrarisch bedrijf. Om goede productiecijfers te halen is veel 

aandacht voor dierenwelzijn een absolute must. 

 Onze hertenhouderij met stroken aanplant, solitaire eikenbomen en een 0.5ha bos is 

een parel in het landschap temidden van een gebied dat steeds meer evolueert naar 

grootschalige akkerbouw. De appreciatie hiervoor van de nabijgelegen 

boederijcamping en twee zorgboerderijen is groot. 

Korte keten : alle schakels zijn belangrijk 

 Het voornemen van de minister betekent niet alleen de teloorgang van een 

weliswaar erg kleine, maar heel actieve en inventieve sector (zie ook de Europese 

context: Fedfa, Abec...).  

 Beleidsmakers hebben het voortdurend over korte ketens, duurzame (nabije) 

productie. Een onmisbare schakel die al te vaak vergeten wordt in dit geheel - zeker 

i.g.v. vleesproductie - vormt de slachter en verwerker van dieren. In Nederland (i.t.t. 

bijvoorbeeld België) is op dit moment een uitstekende grofwildslachterij en –

verwerker actief die voldoet aan alle regels van NVWA en jaarlijks gecontroleerd 

wordt. De levensvatbaarheid van deze slachterij wordt echter bedreigd door het 

schrappen van voornoemde hertensoorten op de huis-en hobbydierenlijst. 

 De idee dat het verlenen van een ontheffing aan bestaande, professionele 

hertenhouders toekomst biedt, is gewoonweg fictie. Want zonder goede 

slachter/verwerker in de nabijheid wordt afzet van ons kwaliteitsproduct in de korte 

keten onmogelijk. 



Om de toekomst van ons mooie bedrijf en dat van anderen te garanderen, verzoek ik daarom met 

aandrang om het damhert en Midden-Europees edelhert te behouden op zowel de positieflijst als de 

productiedierlijst. 

Uitziend naar een weloverwogen beslissing in ons voordeel, 

Met hoogachting. 


